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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till statsrådet Erik Slottner (KD)

2024/25:366 Nedläggning av statliga servicekontor

I och med regeringens budget för 2025 vet vi att Statens servicecenter får 50 
miljoner kronor mindre i statliga anslag detta år och 150 miljoner mindre på tre 
år. Det motsvarar ungefär tio procent av den totala budgeten för 
servicekontoren. Vi socialdemokrater har varnat för att det skulle få förödande 
konsekvenser, och nu har det kommit ett förslag om att lägga ned 35 kontor 
runt om i Sverige.

En statlig närvaro i hela landet bygger upp allmänhetens förtroende och ger 
också legitimitet för myndighetsutövningen. Nu tar regeringen sin hand ifrån 
statens närvaro i hela landet, inte bara i form av närvaro som i statliga 
arbetstillfällen utan också i tillgängligheten till de medborgarnära 
myndigheternas service.

För den som befinner sig i ett digitalt utanförskap och inte kan använda bank-id 
finns inga alternativ annat än att söka sig till servicecentren. I förslaget som 
kommit föreslås bland annat att kontoret i Mariestad ska läggas ned. Detta 
kontor har funnits sedan 2008 och ligger i en kommun som står inför en stor 
omställning och tillväxt med AB Volvos kommande batterifabrik.

Med anledning av ovanstående har jag följande frågor till statsrådet Erik 
Slottner:

 

1. Vilka konsekvenser kommer nedläggningen av servicecentret att få?
2. Hur ska statsrådet agera för att säkerställa medborgarnas tillgång till 

statlig service i hela landet?

………………………………………

Ida Ekeroth Clausson (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2025-01-27
Besvaras senast
2025-02-18
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Överlämnas enligt uppdrag

Rebecca Heinemann


